

FIRST ANNUAL BIBSC SOUTHERN SPEECH & DEBATE TOURNAMENT 首届 BIBSC 南方校区演讲与辩论赛

On behalf of the Ascend International Education Group and BASIS Global, we cordially invite you and your team to the First Annual BASIS International & Bilingual Schools China Southern Speech & Debate Tournament, which will be held Saturday November 27th to Sunday November 28th. This tournament will consist of competition in Impromptu Speaking, Extemporaneous Speaking, Original Oratory, and Public Forum Debate.

谨代表爱圣国际教育集团和 BASIS Global, 我们诚挚地邀请您和您的队伍参与首届中国 BASIS 国际与双语学校南方校区演讲与辩论赛, 比赛将在 11 月 27 日星期六和 11 月 28 日星期日举行。本次比赛项目包含即兴演讲, 短时准备演讲, 原创演说和公共辩论。

This is BIBSC's first year hosting a regional Speech & Debate tournament. We hope to build a strong foundation for future tournaments by making our tournament as efficient, well-organized, and enjoyable for attendees as possible.

本次比赛是 BIBSC 首年举办地区性的演讲和辩论比赛。我们希望为今后的比赛夯实基础, 尽可能地将本届赛事打造得高效、有序,并使参赛者乐在其中。

The web site will begin accepting entries on November 1, 2020. You are responsible for entering your school and student information, and also for getting the spelling and event information correct. All registration will be conducted electronically. This means that you must confirm your entries and judges online.

网站将于 2020 年 11 月 1 日开始接受参赛作品。您将需要录入学校和学生信息,请确保拼写和信息的正确。所有注册将以电子方式进行,所以您需要在网上确认参赛作品和裁判。

We look forward to seeing you this November!

我们期待在今年11月见到您!

Colin Malinak BIBSC Director of Speech & Debate BIBSC 演讲与辩论主任

TOPICS 主题



Public Forum Debate will use the NSDA China topic: 公共辩论将使用 NSDA 中国主题:

"On balance, social media has been more beneficial than harmful" "总体来说,社交媒体利大于弊"

Extemporaneous Speaking Topic Areas 短时准备演讲主题领域

> Round 1 – Economy 第一轮 – 经济

Round 2 – Environment 第二轮 – 环境

Round 3/semifinals – Americas/Europe 第三轮/半决赛 – 美洲/欧洲

Round 4/finals - China 第四轮/决赛 - 中国

Impromptu Speaking Topics 即兴演讲主题

> Round 1 – Sports 第一轮 – 体育运动

Round 2 – School 第二轮 – 学校

Round 3/semifinals – Chinese Leaders 第三轮/半决赛 – 中国领袖

Round 4/finals – Famous Women 第四轮/决赛 – 著名女性

CONFLICT PATTERNS

模式

Pattern A 模式 A

Middle School Public Forum Debate 初中部公共论坛辩论 High School Public Forum Debate 高中部公共论坛辩论

Pattern B 模式 B Extemporaneous Speaking 短时准备演讲 Impromptu Speaking 即兴演讲 Original Oratory 原创演说

Students may cross-enter in one event in Pattern A & B 学生可以交叉参与模式 A 和模式 B 中的一个项目

Students may cross-enter in two events in Pattern B 学生可以在模式 B 的两个项目中交叉参赛

Students may not cross-enter in Pattern A 学生不可以在模式 A 中交叉参赛



JUDGE REQUIREMENTS

裁判要求



Schools must either provide judges to cover their entries or pay a fee so that the tournament can hire judges. The required number of judges for each event are:

各校区需要提供裁判以涵盖该校区参赛项目,或支付一定费用以便赛事雇佣裁判。各项比 赛所需的评委人数为:

Public Forum Debate: 1 judge for every 3 teams
 公共论坛辩论:每3支队伍1名评委

Speech Events: 1 judge for every 5 contestants (rounding up)
 演讲活动:每5名参赛者1名评委(人数不足时四舍五入)

Judges may be adult (English Fluent) volunteers: teachers, administrators, parents, etc. Judges may be junior/senior Debate students with experience in the activity. We recommend bringing upper classmen.

评委可以是成人(英文流利)志愿者:教师、行政人员、家长等。 评委可以是有活动经验的十一年级/十二年级辩论赛学生。我们建议高年级的学生参与。

All judges must be available for all preliminary rounds, the first elimination round, and for one round beyond elimination of the last contestant from the school that the judge represents in the tournament. If you do not have enough judges to cover your obligation, you will be assessed a fee to cover the cost of hiring the necessary judges.

所有评委需要能够参与所有初赛、第一轮淘汰赛以及评委所代表的学校的最后一名选手被 淘汰后的一轮比赛。如果您无法招募足够多的裁判来履行义务,我们将向您收取一定费用 以聘请评委。

- Public Forum Debate Teams 500RMB per team not covered 公共论坛辩论队伍 无法提供裁判的每队需缴 500 人民币
- Speech Entries 200RMB per entry not covered
 演讲参赛者 无法提供裁判的每人需缴 200 人民币

For instance, if your team registers 6 PF teams, and 12 speech competitors, you are responsible for providing 5 judges (2 in PF and 3 in Speech). If you were to bring 1 PF judge and 3 Speech judges, you would also owe 500RMB to cover the cost of hiring a judge.

例如,您的团队注册了 6 个辩论队伍, 12 位演讲参赛选手,您需要负责提供 5 名裁判(2 名辩论裁判,3 名演讲裁判)。如果您仅提供了 1 名 PF 裁判和 3 名演讲裁判,您需要支付 500 人民币用来聘请以命裁判。

PUBLIC FORUM DEBATE

公共论坛辩论

There will be two divisions of public forum debate – Varsity and Novice – on the Fall National Speech and Debate Association China topic. Both divisions will use National Speech & Debate Association time format and rules. We encourage coaches to enter students in the division that best approximates their skill and experience level, and we leave that judgment up to you. The novice division is intended for high school students in their first year of competition and middle school students in the sixth through eighth grade.

4 Preliminary Rounds, clear to Quarterfinals.

公共论坛辩论将有两个组别 - 校代表队和新手队 - 以全国演讲与辩论协会中国秋季赛为基准。两个组别都将使用该协会的时间要求和规则。我们鼓励教练为学生报名参与最接近他们技能和经验水平的组别,并且我们将这一判断权留给教练。新手队为第一年参加比赛的高中生以及六到八年级的初中生准备。四分之一决赛前共有 4 场初赛。

SPEECH

演讲

The tournament will feature competition in three events in one pattern: Extemporaneous Speaking, Impromptu Speaking, and Original Oratory. National Speech & Debate Association rules will govern all competitions. There will not be separate divisions for Varsity/Novice, however middle school students are permitted to use the abbreviated time format appropriate to their age group. Judges will be instructed not to consider the difference in time as a factor in adjudication. Judges will be encouraged to submit ranks and ballots electronically however paper ballots will be made available if necessary. Elimination rounds will be sectioned by preliminary round seeds to balance out the competition.

2 Preliminary Rounds, clear to Semifinals (based on entry size, 3 Prelims to Finals)

本次比赛将在一个模式中进行三个项目:短时准备演讲、即兴演讲和原创演说。全国演讲与辩论协会的规则适用于所有比赛。校代表队和新手队不区分单独组别,但初中部学生可以使用适用于其年龄组的缩短的时间形式。裁判做出裁决时无需考虑时间差异。裁判需尽可能通过网上提交排名和选票,如有必要,我们也将提供纸质选票。淘汰赛将按初赛种子选手进行分组,以平衡竞争。

半决赛前将有 2 场初赛 (根据参赛人数,决赛前有 3 场初赛)

TIME LIMITS

时间限制

Original Oratory 原创演讲

Varsity – 10:00 with 30 seconds of grace 校代表队 – 10:00, 30 秒宽限时间

Novice – 5:00 with 30 seconds of grace 新手队 – 5:00,30 秒宽限时间

Extemporaneous Speaking 短时准备演讲 Varsity – 7:00 with 30 seconds of grace 校代表队 – 7:00,30 秒宽限时间

> Novice – 5:00 with 30 seconds of grace 新手队 – 5:00,30 秒宽限时间

Impromptu Speaking 即兴演讲

Varsity – 7:00 with 30 seconds of grace (2:00 maximum prep) 校代表队 – 7:00,30 秒宽限时间(最多 2:00 准备时间)

Novice – 7:00 with 30 seconds of grace (3:00 maximum prep) 新手队 – 7:00,30 秒宽限时间(最多 3:00 准备时间)



^{*}Both divisions will be given 30 minutes of preparation 两个组别都将有 30 分钟准备

^{*}Internet is provided and allowed during prep 准备期间允许使用网络